

Title (en)
FOOD CONTAINER WITH AN ADDITIONAL CONTAINER FIXED TO A COUPLING CAM, AND DOMESTIC REFRIGERATOR

Title (de)
LEBENSMITTEL-AUFNAHMEBEHÄLTER MIT EINEM AN EINER KOPPELNOCHE BEFESTIGTEN ZUSATZBEHÄLTER, SOWIE HAUSHALTSKÄLTEGERÄT

Title (fr)
RÉCIPIENT DE RÉCEPTION ALIMENTAIRE DOTÉ D'UN RÉCIPIENT SUPPLÉMENTAIRE FIXÉ À UNE CAME DE COUPLAGE, AINSI QU'APPAREIL DE FROID MÉNAGER

Publication
EP 4212805 A1 20230719 (DE)

Application
EP 22213385 A 20221214

Priority
DE 102022200427 A 20220117

Abstract (en)
[origin: CN116447813A] One aspect of the invention relates to a food receiving container (13) having a tray (14) for receiving food and an additional container (30) independent of the tray (30), the tray (14) having at least one coupling projection (22, 23) for mechanically coupling to a component of a domestic refrigeration device that is external to the food receiving container (13), the additional container (30) is arranged on the tray (14), the additional container (30) is provided with a coupling structure (33), and the additional container (30) is arranged on the coupling projection (22, 23) through the coupling structure. One aspect of the invention relates to a domestic refrigeration device (1).

Abstract (de)
Ein Aspekt der Erfindung betrifft einen Lebensmittel-Aufnahmebehälter (13) mit einer Schale (14) zur Aufnahme der Lebensmittel, wobei die Schale (14) zumindest eine Koppelnocke (22, 23) zum mechanischen Koppeln mit einer zum Lebensmittel-Aufnahmebehälter (13) externen Komponente eines Haushaltskältegeräts (1) aufweist, und mit einem zur Schale (14) separaten Zusatzbehälter (30), der an der Schale (14) angeordnet ist, wobei der Zusatzbehälter (30) eine Koppelstruktur (33) aufweist, mit welcher der Zusatzbehälter (30) an der Koppelnocke (22, 23) angebracht ist. Ein Aspekt betrifft ein Haushaltskältegerät (1).

IPC 8 full level
F25D 23/04 (2006.01); **F25D 23/06** (2006.01)

CPC (source: CN EP)
F25D 11/00 (2013.01 - CN); **F25D 23/028** (2013.01 - CN); **F25D 23/04** (2013.01 - EP); **F25D 25/02** (2013.01 - CN); **F25D 23/067** (2013.01 - EP)

Citation (search report)
• [X] KR 20070013137 A 20070130 - SAMSUNG ELECTRONICS CO LTD [KR]
• [A] CN 107218757 A 20170929 - QINGDAO HAIER SPECIAL REFRIGERATOR CO LTD, et al

Designated contracting state (EPC)
AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC ME MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)
BA

Designated validation state (EPC)
KH MA MD TN

DOCDB simple family (publication)
EP 4212805 A1 20230719; CN 116447813 A 20230718; DE 102022200427 A1 20230720

DOCDB simple family (application)
EP 22213385 A 20221214; CN 202310066615 A 20230116; DE 102022200427 A 20220117